
Dwudziesta druga sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 02 kwietnia 2013 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXII/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

02 kwietnia 2013 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 12 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 12
 20

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Anna Chyjek 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Andrzej Górzyński 

 

co stanowi – 80% 
 

 

Obrady XXII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 11 radnych obecnych. Powiedział, ze sesja została w trybie 

Nadzwyczajnym 

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad-  Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Podjęcie uchwały w sprawie 

1. w sprawie wystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój ze Związku Gmin Dolnej Odry. 
(druk nr XXII/251/2013) 

III. Wolne wnioski i informacje. 
IV. Zakończenie sesji. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

O godzinie 12
05

 przyszła radna pani Alicja Kałużniak. Stan radnych na Sali 12. 

 

Do punktu II.1. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój ze 

Związku Gmin Dolnej Odry. (druk nr XXII/251/2013) 

 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- jest to uchwała o wystąpieniu 

ze Związku Gmin Dolnej Odry i chcemy sami jako Gmina zająć się gospodarką śmieciową od 1 

lipca 2013r. obowiązywać będzie ustawa, że wywozem śmieci będzie zajmowała się Gmina. 

Wszystko wyglądało dość dobrze ale w dniu 25 marca została podana informacja ostateczna, a dwa 

dni wcześniej jak rozmawiałem to była inna informacja, że pan Gawroński rezygnuje i 

rozmawiałem z panem Federowiczem by uzyskać informację, że pan Gawroński zostaje ale on 

postanowił, że doprowadzi to wszystko do końca ale 25 marca na posiedzeniu zgromadzenia 

związku oficjalnie pan Burmistrz Chojny poinformował że została rozwiązana umowa z panem 

Gawrońskim i że związek przygotowuje się do zatrudnienia nowego Dyrektora. Tam zapytałem 
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kiedy odbędzie się przetarg kto będzie nowym kierownikiem i gdzie będzie biuro. Nawet padła 

taka informacja, że miejscem zarządu ma być  po byłym Banku na ulicy Wilsona i to jest kwota na 

milion złotych. W zarządzie związku zrezygnował jego wiceprzewodniczący i jeden z Burmistrz 

zaproponował by zrobić przerwę do 3 kwietnia. Czas nas goni by zachować pewne procedury, a 

obecnie związek tylko zmienia statut i to niekorzystnie dla nas. Zapytałem również, czy nasze 

uwagi zostaną ujęte w specyfikacji co by skutkowało naliczeniem kar, to związek się jeszcze tym 

nie zajął. Odnieśliśmy wrażenie, że Związek źle zajmuje się tymi sprawami. W między czasie w 

Związku występowały i przystępowały Gminy. W piątek wystąpiła Gmina z Barlinka. Na wniosek 

jednego z członków zostało posiedzenie przerwane w międzyczasie Burmistrz Barlinka, który był 

w zarządzie przedstawił Radzie uchwałę o wystąpieniu ze Związku i Rada Gminy Barlinka 

zdecydowała o wystąpieniu ze związku i obecnie duże Gminy jakie postały w związku to Chojna, 

Cedynia i Stargard Szczeciński Gmina wiejska. Dlatego my proponujemy wyjście z tego związku 

w tym czasie związek musi zachować procedury przetargowe i wybrać wykonawców.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  dzisiejsza uchwała potwierdza, że nasze obawy przedstawiane na 

ostatniej sesji okazały się słuszne a radni naszą uchwałę odrzucili jednogłośnie, a sygnały ze 

związku już dawno dochodziły różne i często złe. Ale dziękuję że dzisiaj zajmujemy się tą sprawą. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- nie powinniśmy tu się prześcigać a nie mówiliśmy,  nie  

wiem czy my zdamy egzamin  jak nam to wyjdzie. Myślę, że nie powinno być gorzej. A może być, 

ze nasza decyzja nie była słuszna. A może i więcej Gmin wystąpi i może być tak, że związek do 1 

lipca nie przeprowadzi wszystkich procedur. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXII/ 251/2013 stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu III. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan  Robert Kowalski-   mam pytanie do radnych z Klubu Razem Ku Lepszemu, ostatnio 

nikt się nie zawahał by podnieść rękę by odrzucić tą uchwałę nawet nad nią nie dyskutując, a 

dzisiaj jednogłośnie wycofujemy się ze związku. 

 

Przewodniczący obrad-  nie została zachowana procedura co do wdrożenia tej uchwały. 

 
Radny pan  Robert Kowalski- obecnie możemy dać szanse przedsiębiorcom z terenu naszej 

Gminy. 

 

Przewodniczący obrad-  w związku z tą uchwałą to w urzędzie zostanie powołany zespół który 

przygotuje i przeprowadzi całą procedurę. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- czy komisja doraźna podjęła pracę. 

 

Przewodniczący obrad - Komisja Doraźna pierwsze posiedzenie będzie miała jutro. 
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Do punktu IV. Zakończenie sesji. 

 
O godzinie 12

20
– Przewodniczący obrad zamknął XXII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


